

TÁJÉKOZTATÓ

A pénzváltási tevékenységről szóló 297/2001. (XII. 27.) Korm. rendelet értelmében a pénzváltási tevékenységet végző hitelintézet az ügyfélfogadásra szolgáló helyiségében lezajló folyamatokat rekonstruálható módon, kamerával kell rögzítse.

Tájékoztatjuk ügyfeleinket, hogy a CIB Bank Zrt. pénztáraiban és ügyfelek fogadására rendelt helyiségeiben kamerákat működtet, a felvételeket a hivatkozott jogszabály értelmében az elkészülés napjától 50 (ötven) napon át megőrzi.

INFORMATION

By virtue of the provisions of Government Decree 297/2001 (XII.27.) Korm. on Money Exchange Services the credit institution carrying out money exchange activity shall record the process at its premises using cameras in a way suitable for reconstruction.

We hereby inform our customers that CIB Bank Ltd. operates cameras in its cash desks and office areas used for customer service and, in line with the above referred regulation, the films are preserved for 50 (fifty) days from the date of their recording.

INFORMATION

Im Sinne der Regierungsverordnung Nr. 297/2001 (XII. 27.) Korm. über die Geldwechseltätigkeit haben Kreditinstitute, die Geldwechsel betreiben, die Abläufe in ihren dem Kundenverkehr dienenden Räumlichkeiten in rekonstruierbarer Form, mit Kameras festzuhalten.

Wir teilen unseren Kunden mit, dass die CIB Bank Zrt. in ihren Kassenräumen und für den Kundenverkehr bestimmten Räumlichkeiten Kameras einsetzt. Die Aufnahmen werden im Sinne der genannten Rechtsvorschrift 50 (fünfzig) Tage ab dem Tag der Aufnahme aufbewahrt.



CIB BANK

Együtt, a jövőről.